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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA
Odbor za financije i proračun
Comitato per le finanze e il bilancio

KLASA/CLASSE: 024-01/25-07/2
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-25-2
Pazin, 17. veljače 2025.

ZAPISNIK

sa 20. sjednice Odbora za financije i proračun Skupštine Istarske županije održane dana 
17. veljače 2025. godine s početkom u 11,00 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik Valter Drandić te Ilirjana Croata Medur, Ivana Špadijer, Fedor 
Kompas i mr.sc. Robert Velenik. 

Osim članova Odbora prisutni su: pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj dr. sc. Mirko 
Radolović, Nikola Cvitan, viši stručni suradnik za vodno gospodarstvo  u UO za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodno gospodarstvo i Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice 
Stručne službe Skupštine.

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za financije i proračun Valter Drandić, pozdravlja svih, 
konstatira kvorum i predlaže slijedeći dnevni red:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Valtura za 2025. godinu

2. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Červar Porat – Bašarinka za 2025. godinu

3. Zaključak o davanju suglasnosti Županijskoj lučkoj upravi Pula- Autorità portuale 
regionale di Pola na potpisivanje Ugovora o kreditom zaduženju kod HBOR-a

4. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Predsjednik Odbora predlaže da se prve dvije točke dnevnog reda objedine i ukratko 
obrazlože.

Svi članovi odbora su suglasni s ovim prijedlogom.
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Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Valtura za 2025. godinu

Nikola Cvitan pozdravlja svih i navodi da što se tiče Valture, to je već uhodani sustav, 
godinama je isto. Imamo jednog korisnika koji uvijek avansno plaća naknadu za 
navodnjavanje koja se definira kroz Program održavanja za tekuću godinu. Za ovu godinu se 
planira uplata od strane kaznionice u Valturi kao naknade za navodnjavanje za funkcioniranje 
sustava u iznosu od 41.296,25 €. Tim sustavom upravlja vodovod Pula u ime Istarske županije 
s kojim je sklopljen ugovor o upravljanju. Oni su izradili Program održavanja, a na temelju toga 
mi smo izradili Odluku o visini naknade.
Nadalje, što se tiče Červar Porat – Bašarinke naglašava da se prošle godine prvi put koristio 
taj sustav. On se koristi u probnom radu, njime upravlja Istarski vodovod Buzet također 
sukladno ugovoru s Istarskom županijom. Predlaže se iznos od 0,50 centi po kubiku utrošene 
vode za ovaj sustav. 

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknada za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Valtura za 2025. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje.

Ad.-2
Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 

javnog navodnjavanja Červar Porat – Bašarinka za 2025. godinu

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 
javnog navodnjavanja Červar Porat – Bašarinka za 2025. godinu, te se upućuje Skupštini 

Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-3
Prijedlog Zaključak o davanju suglasnosti Županijskoj lučkoj upravi Pula- Autorità 

portuale regionale di Pola na potpisivanje Ugovora o kreditom zaduženju kod HBOR-a

Dr. sc. Mirko Radolović pozdravlja svih i navodi da se radi o tome da Županijska lučka uprava 
Pula gradi zgradu broj 1 na Rivi te postoji jedna kreditna linija od Hrvatske banke za obnovu i 
razvoj na koje bi vanjska Lučka uprava podigla kredit. Ukupan iznos kredita je 2.440.685,70,€ 
te su i svi ostali uvjeti propisani u članku 2 ali generalno kredit bi bio na 15 godina. 50% 
sredstava bi bilo iz Europskog fonda za regionalni razvoj i 50% iz sredstava HBOR-a. Na iznos 
sredstava od Europskog fonda za regionalni razvoj kamatna stopa bila bi nula, a za kamatnu 
stopu vezanu za ovaj preostali dio bio bi 3,10% godišnje. Postoji i odredba vezana za kapitalni 
rabat, odnosno piše da pravo na kapitalni rabat se ostvaruje po ispunjenju zadanih kriterija 
može iznositi najviše do 50% ukupnog iznosa kredita, ali isto tako imamo i odluku Upravnog 
vijeća gdje se daje prethodna suglasnost pa bi taj rabat iznosio vjerojatno oko 30%.
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Obzirom da smo mi 100% osnivač Županijske lučke uprave, traži se suglasnost Skupštine za 
to zaduženje, a između ostalog i sve ostale propisane radnje.

Valter Drandić zahvaljuje i ističe da u odluci stoji da je kapitalni rabat do 50% ali mi već imamo 
Odluku Upravnog vijeća HBOR-a da može biti 30% što u praksi znači da bi 30% kredita bilo 
otpisano, ne bi se vraćalo, ako sam dobro shvatio.

Dr. sc. Mirko Radolović potvrđuje.

Odbor za financije i proračun, nakon kraće rasprave, s 4 glasa ZA i jednim PROTIV donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Županijskoj lučkoj upravi Pula-
Autorità portuale regionale di Pola na potpisivanje Ugovora o kreditom zaduženju kod 

HBOR-a, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-4
Razno

Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 

Završeno u 11,20 sati.

Zapisnik vodila:
Manuela Gržinić

PREDSJEDNIK ODBORA
Valter Drandić


